



# Voel skole

Kommende møder: 20/3, 25/4, 20/5, 18/6

## Dagsorden

Skolebestyrelsesmøde d. 19/2. 2019. kl. 19.00-22.00

	<b>Aktuelt:</b>	<b>Referat:</b>
Pkt.1 19.00-19.05	<b>Velkommen til Stine</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Tiltræder i bestyrelsen for Arne.</li></ul>	Velkommen til Stine
Pkt. 3 19.05-19.30	<b>Meddelelser</b> <b>Fra ledelsen:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Medarbejdernyt og medarbejdersituationen i kommende skoleår</li><li>• Budget 2019</li><li>• Den nyeste folkeskoleaftale</li></ul> <b>Fra formanden:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Temamøder og bestyrelsesmøder</li></ul> <b>Fra undervisning/fritidsdel:</b> <b>Øvrige meddelelser:</b>	<p>Budget 2019 kommer på næste bestyrelsesmøde da alle tal ikke er kommet endnu.</p> <p>Lene A. har fået nyt arbejde pr. 1/3. Martin dækker frem til sommerferien. Denne stilling bliver ikke opslået til næste skoleår, da vi skal være en lærer mindre.</p> <p>Ovenstående gør, at det underskud som var forventet næsten ender i nul. HR fortæller mere præcist næste gang.</p> <p>Folkeskoleaftalen sikrer at timetallet bliver sat ned i indskoling. Dette kan betyde at vi ikke kan fortsætte med at der er to voksne i nogle dele af undervisningen. Et nyt fag – teknologiforståelse herunder digital dannelse.</p> <p>SFO – der bliver ikke ansat en anden i stedet for Elena. Budgettet for SFO løber ligeledes rundt.</p> <p>22-23 børn i kommende 0.kl som det ser ud nu.</p> <p>Fra formanden: Temamøder var der et stort fremmøde, men udbyttet var ikke stort. Det næste møde blev aflyst. Vi afventer med spænding datoer for de næste møder.</p>

		<p>Mellemtrinnet planlægger pt projektuge. Indskolingen har haft læseforløb. Tak til alle forældre som har hjulpet. Der forberedes musical nu.</p> <p>Kommende 0. kl. møde gik godt. Det efterspørges at der fortælles om skoledagen i 0. kl.</p> <p>Godt at der blev taget hul på hvordan med overbygningen.</p> <p>Der snakkes om, at Voel skole skal være mere PR aktiv. Den nye hjemmeside skal vi være OBS på – vi skal være klar til start. Muligvis Facebook??</p>
<p>Pkt. 4 19.30-19.45</p> <p>19.45-20.00</p>	<p><b>Fællesmødet Langsø og Resenbro</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Orientering fra planlægningsmødet, og mulighed for spørgsmål.</li> <li>• Hvordan kommer vi videre i vores arbejde med overgange (Indskolingen til mellemtrinnet?)</li> </ul>	<p>Man fik fundet frem til nogle punkter til d. 20/3.</p> <p>Skolebestyrelserne skal komme med 5 konkrete ting skal der skal arbejdes videre med.</p> <p>Forpligtende fællesskaberne skal evalueres – der kommer et spørgeskema som skolebestyrelsen skal svare på.</p> <p>Vi vil gerne arbejde mere bredt i overgangen fra børnehave til skole, indskoling til mellemtrin, mellemtrin til Langsø. Skal vi arbejde videre med det? Der er sket flere positive tiltag. Dette skal på dagsordenen i løbet af foråret.</p>
20.00-20.15	<b>Kagepause med foto</b>	
<p>Pkt. 5 20.15-20.30</p>	<p><b>Princip for undervisningens organisering</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gennemsyn af princip</li> <li>• Evt. godkendelse</li> </ul>	Det godkendes!
<p>Pkt. 6 20.30-21.15</p>	<p><b>Revision af principper</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Princip for forældremøder</li> </ul>	<p>LO fortæller om strukturen i indskolingen.</p> <p>Forældremøderne er som ofte i starten af skoleåret. Bliver forældrene inddraget nok? Der må være noget som er oplagt at tage op</p>



		<p>på de forskellige årgange til forældremøderne. Spørgsmål/emner hvor der ikke skal besluttes men reflekteres.</p> <p>Det overvejes om det fælles oplæg kun skal udgøre 30 min og ikke 60 min. Der er en udfordring for de forældre som har flere børn i indskolingen.</p> <p>Der er en udfordring mht. tiden.</p> <p>Hvordan følger vi op på denne snak? Ledelsen tager dialogen op med lærerne/pædagogerne og vender tilbage til skolebestyrelsen.</p>
21.15-21.35	<p><b>Spørgsmål til forældre der afbryder deres børns skolegang før tid.</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Henrik har lavet forslag til spørgeramme</li></ul>	<p>Spørgeskema drøftes og rettes til.</p> <p>HR retter til og sender til Maj</p>
Pkt. 5 21.35-21.50	<p><b>Evt.:</b></p>	<p>Dansk håndboldforbund har igennem Voel håndboldklub kontaktet Jens Ole mht. håndboldprojekt. Er det noget vi skal gå videre med? Mailen bliver sendt rundt til bestyrelsesmedlemmer. Derefter tages en beslutning. Idrætslærerne skal evt. spørges.</p>
Pkt. 6 21.50-22.00	<p><b>Godkendelse af referat</b></p>	